

International **Diploma in Education** 国际教育文凭

This full time course is designed for trainee mandarin teachers in China who are keen to learn about the UK education system, teaching methodologies and to develop their teaching skills.

这个全日制课程是专门为想培训成为中文老师并且热衷于学习和了解英国教育系统,教课方法和发展教课技能 所设立的。

The course comprises core modules in English and Study Skills. In addition, students receive an introduction to the UK education system, teaching & learning theory, methodology and assessment, lessons on teaching techniques and using ILT in the classroom. Cultural awareness classes introduce concepts of language and culture, in particular focussing on British history and traditions. Students are introduced to the importance of Health & Safety in the classroom and Child Protection in a teaching context. There is also an opportunity for students to acquire some classroom experience, both within the college, delivering and observing lessons, and in local schools, at both primary and secondary levels.

这个课程的核心课程包括英语,计算机,数学,和教学技能技巧,使学生在这些重要课程中能够获得和达到高 水平的理解和深入。并且,学生们还有机会学习到英国的教育系统,教学与学习理论,方法和评估,教课技 能,和基于技能审计的计算机及通讯。 技能学习课程是给学生介绍语言和文化的初步认知,特别是对于英国的 历史和传统文化上面的学习。并且,在以上的课程学习之外,学生还会在课堂上学习健康和安全课程,儿童保 护课程。 学校还有机会给学生们提供大量的教课实习机会, 比如说在本校教课, 在当地中小学任教等。

Students will follow the modules throughout the year for 30 weeks as follows:

以下的课程介绍就是学生们在一年30周内将要学习的课程及课程大概介绍:

> **Teaching techniques** (developing resources, using music games and literature in the classroom, language teaching methodologies) 10 credits

教学技术课程(资源开发,音乐使用,游戏使用和文献使用参考,发音练习)

10 学分

- > Teaching & learning (lesson planning, learning styles, classroom management, managing behaviour, differentiation special educational needs) 10 credits 教学与学习 (教学规划,学习风格设计,课堂教学管理,行为管理,分化,特殊教育需求) 10 学分
- > ILT in the classroom (online resources, using digital cameras, creating and editing film, creating quizzes and interactive material, using smartboard technology) 20 credits 基于技能审计的计算机与通讯 (网上普通话教学的资源使用,数码相机的使用,创建和编辑电影,创造 检测和互动材料,高科技技能设施的使用) 20 学分
- Theory, methodology and assessment (language acquisition theories, contrastive analysis, young/older learners, assessment techniques) 20 credits 理论方法和评估(语言学习理论,对比分析及青少年与老学员的学习方法对比,语言教学方法) 20 学分
- Academic English (developing knowledge of and skills in, the application of academic English) 20 credits

专业英语课程(拓展语言知识和技能,并且在学术英语中应用)

20 学分

> Cultural awareness (British history & society, customs and traditions, rights & responsibilities, cultural visits, introduction to English law, equality & diversity, health & safety) 20 credits 文化宣传课程(学习和了解英国历史及社会传统习俗,人文发展,权利及责任,文化差异发展,英国法 律及平等和多样性发展,健康与安全教育等) 20 学分

Dissertation 20 credits 项目及毕业论文 20 学分

> **Study Skills & Tutorials** (developing academic study skills, study skills support, regular meetings with a pastoral support tutor)

学习技能技巧课程 (发展学术学习技能,学习方法,和一般会议中的辅助技巧)

Entry requirements: Students should have completed 3 years University study in China, majoring in Mandarin teaching and education. A minimum IELTS score of 5.5 is also required.

入学要求: 学生至少完成三年的大学学习并且具有在教育或者汉语言学习的专业背景下,并且语言水平为雅思考试不低于5.5分的英语要求。

Assessment: Student success will be determined by a combination of coursework (dissertation), examinations and continuous teaching assessment. Students will be awarded a College Certificate on successful completion of the course.

水平考核和检测方法: 学生最后的总成绩将会由最后核心课程的期末大论文和实习结果来平分和最后审核。顺利完成所有学业的学生将会被颁发学校国际文凭证书和湖州师范学院颁发的本科毕业证书。

Start date: September each year Duration: One academic year

开学时间: 每年9月份 课程长短: 1年

Tuition fees: £4500 (Original price was £5500 include £1000 scholarship just for Huzhou students who apply this course, so the tuition fees finally is £4500)

学费: 4500 英镑 (原来的学费为 5500 英镑,但是含有专门为湖州师范的学生们如果申请我们学校的专业而设计的 1000 英镑奖学金,所以最后学生正式支付的学费为 4500 英镑)

Progression: Students successfully completing this Diploma will be awarded a Bachelors Degree from Huzhou University. They are then eligible to apply for admission to relevant Masters Degree programmes at UK universities.

毕业后发展方向: 学生在完成最后一年的国际文凭课程之后,便可以获得湖州师范大学的学士学位及本科毕业证书。并且,他们将可以申请英国的大学继续就读硕士专业。

联系人: Jackie Zhang (International Student Officer)

联系方法: International Office KI208, City College Plymouth, Kings Road, Devonport, Plymouth, PL1 5QG, UK

电话: (0044) 1752 305755/856041

传真: (0044) 1752 305123 手机: (0044) 755 137 1586 **QQ**号码: 359320481

电子邮件: jzhang@cityplym.ac.uk